
Referat fra møde i afdelingsbestyrelsen afdeling 20. 
2. december 2019 kl. 16-18 

i nr. 41 A 
 
Deltagere:  
 
Niels Trolle  
Lars Ejby  
Annette Rothmann 
Sofie 
 
Afbud fra  
Pia Andersen  
 
 
 
 
Dagsorden Beslutninger 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt 

2. Opfølgning på referat fra 6. 
november 2019 

1) Hvad gør vi med TV/internet 
til afdelingen i fremtiden?  

2) Hvem tager aktion på 
cykelskure? 

3) Annette og Trolle har været 
på seminar. Er der noget 
derfra vi skal tage med 
videre. 

4) Farligt affald 
  

 
 

1. Annette tager tilbud fra YouSee på 
TV og Internet. 
Lars kontakter Stofa 

2. Trolle tager kontakt til Cykelskur 
fabrikken i Vejen. 

3. Sofie bestiller brochurer fra 
Nabohjælp 

4. Vi forfølger den hos Peter  

3.  Opfølgning på Gårdvandring forår 
2019  
1. Godkendelse af plan for 

udskiftning af uldpil 
2. Fugt i skure 
3. Løse køkkenøer 

 

 
 
Plan for uldpil godkendt 
 
 
Vi forfølger det hos Peter og tager det op 
ved 5-års gennemgang 

4. Svar til Bente Fuhlendorff og til 
Anette Fredy 
 

Tilbuddet står åbent til hende og til evt. 
fremtidige beboer. 
Tak til Anette for hedes svar. 

5. Drøftelse af formanens dobbeltrolle 
som formand for 
afdelingsbestyrelsen og HB-medlem 
 

 



Faste mødepunkter: 
 

  
 

 

6. Nyhedsbrev – hvornår og hvem  
 

Oprydning i cykler i foråret 
Nabohjælp 

7. Nyt fra bestyrelsens medlemmer 
 

Blomster til nye 

8. Nye beboere 
 

 

9. Kommende møder  
1. Vi gennemgår mødeplanen,      

og sætter nye tidspunkter på 
der hvor det er nødvendigt, 
og sætter lokalitet på. 

 
2. Fastsættelse af dato for 

afdelingsmødet 2020. 
 
 

3. Hvilke fællesmøder for hele 
organisationer vil vi prioritere 
at deltage i. 

 
 

 
13/1 kl 16:00 Lasse 
5/2 kl 16:00 Annette 
9/3 kl kl 16:00 Sofie 
1/4 kl 16:00 
6/5 kl 16:30 
8/6 kl 16:30 
 
24/9 afdelingsmøde OK 
 
Fælles afdelingsbestyrelsesmøder (FAB-møder) 
Seminar for afdelingsbestyrelser 
 
 

10.  Evt.  
 

 

 


